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PROTOKOLL  

Styrelsemöte nr. 5-2021      

2021-04-07             

 

Art: Styrelsemöte 

Plats: Zoom möte 

Närvarande:  Lotta Johansson, ordförande 

 Eva Jakob, v ordförande 

 Heléne Eliasson, sekreterare 

 Margaretha Carlsson, kassör 

 Monica Strålberg, ledamot 

 Mats Ringlöv, ledamot 

 Tony Nykvist, ledamot 

Anna Holter, suppleant 

Lena Unger, suppleant 

Ulle Liukkonen, ledamot 

Christina Norell, ledamot 

 

§ 46 Mötets öppnande 

Ordförande Lotta Johansson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 47     Val av justerare 

Mats Ringlöv valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 48 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 49 Föregående protokoll 

Protokoll nr 4-2021 gicks igenom och godkändes. 

 

§ 50 Skrivelser/Post/Att-göra-lista 

I postfacket endast fakturor, ingen övrig post som inkommit.  

 

§ 51 Vem föredrar resp. punkt på nästa möte? 

Agenda till Uppstartsmötet gicks igenom och punkterna som skall tas upp fördelades bland 

oss i styrelsen.  

 

§ 52 Rapporter 

Avel & Hälsa: 2-dagars utställningen i maj har flyttats till den 25/9, och endast en dag 

med en domare. Vi hoppas verkligen att vi får arrangera den då.  

En digital M1a kommer hållas den 12 och 19 april, många som anmält sig, ändå från 

Blekinge till Skellefteå, även några klubbmedlemmar som vi hoppas kunna utbilda till B-

figuranter under våren.  
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Årets MH/MT/BPH tillfällen är utlagda för anmälan. Hittills dålig uppslutning från 

figuranterna, främst att hjälpa till på MH.  

Prov & Tävling: All tävlingsverksamhet är inställt t.o.m. 31 maj till att börja med, det vi 

drabbas av under närmsta tiden är att lydnadstävlingen den 1/5 inte kommer arrangeras.  

HUS: Har haft ett HUS-möte och gått igenom alla kurser vi erbjuder, antal tillfällen, 

kursavgift, litteratur mm.  

Samhällsnytta: Hundmarschen (Upp och Hoppa - Sund med Hund) bjuder in till två tillfällen 

under året, en nu på våren och ett tillfälle till hösten, hundmarschen är en del i SBKs 

uppmuntran till medlemmar att ”röra på sig tillsammans med hunden”. Ett färskt infobrev 

från Tjänstehundssektorn finns tillgängligt. För övrigt ingen planerad verksamhet den 

närmaste tiden.  

Organisation: Planerar för ett möte med stuga/mark och kök inom kort. Städdag bokas till 

den 1/5, anmälan skall göras för att vi inte ska bli för många tillsammans utifrån Covid-

restriktionerna.  

Hemsidan: Lite krångligt att få till uppdateringar och alla måste se över sina sidor för att 

de ska vara uppdaterade med den senaste informationen, vi påminner om detta på 

Uppstartsmötet som vi har efter detta möte. Heléne pratar med webmaster om att några ur 

styrelsen skall få inloggning till hemsidan för att vi själva kan göra små uppdateringar, 

förslagsvis Anna, Margaretha och Heléne.  

Bokning av stuga/planer: Theresia Huunanmaa är tillfrågad om hon kan ta hand om detta 

och hon tackade ja. Heléne bokar tid med henne och överlämnar bokningskalender samt 

information.  

 

§ 53 Övriga frågor 

Klubben har fått ett erbjudande att sälja toa- och hushållspapper, ett sätt att få in pengar 

till klubben, mailat till alla i styrelsen. Mötet kom fram till att vi inte kommer tacka ja till 

erbjudandet.  

 

§ 54  Nästkommande möte 

Nästa styrelsemöte är den 12/5 kl. 19:00.  

 

§ 55 Mötets avslutande 

Lotta Johansson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

Vid pennan: 

 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson, sekreterare 

 

 

Justeras:    

 

 

__________________________________________                 ____________________________________ 

Lotta Johansson, mötesordförande Mats Ringlöv, justerare 


